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انتقاد رییس شورای شهر خرم آباد از سهم ارزش افزوده شهرداری ها

 سه شنبه ۴ بهمن ۱۴۰۱ - ۱۳:۰۴ شناسه خبـر : ۱۱۹۲۶۴

سومین اجلاس مجمع مشورتی روسای شوراهای اسلامی کلانشهرها و مراکز استان ها ۲۸ و ۲۹ دی ماه به میزبانی
 اهواز برگزار گردید.

به گزارشموج خبر لرستان ، کرم نعمتی رئیس شورای اسلامی شهر خرم آباد در این اجلاس دو روزه، خواستار اجرای

عدالت در توزیع ارزش افزوده شد.

 وی که به اهمیت و ضرورت مالیات بر ارزش افزوده بعنوان یکی از منابع درآمد پایدار برای شهرداریها کاملا واقف است

از مجتبی یوسفی عضو کمیسیون عمران مجلس و نماینده اهواز و همچنین از ریاست شورای عالی استانها و هیئت رئیسه

این مجمع خواستار اجرای عدالت و توجه ویژه به استان های کمتر توسعه یافته و شهرستان های کم برخوردار در توزیع

مالیات بر ارزش افزوده شد.
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 رئیس شورای اسلامی شهر خرم آباد تاکید کرد: استان هایی مانند لرستان به دلیل عدم وجود صنایع مادر و کارخانجات

تولیدی، ارزش افزوده ای متناسب با هزینه ها دریافت نمی کنند و همواره این شهرداری ها مقروض و بدهکار هستند

بنابراین انتظار داریم که تجمیع ارزش افزوده در کشور صورت پذیرد و بر اساس شاخص جمعیت سهم هر استان و

شهرستانی پرداخت گردد.

 کرم نعمتی در اجلاس روسای شوراهای اسلامی کلانشهرها و مراکز استان ها همچنین خواستار اختصاص تجهیزات مورد

نیاز شهرداری در بخش آتش نشانی و عمرانی بطور ویژه گردید.

46

انتهای پیام/

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

صفحه 2 / 2

http://www.tcpdf.org

